Haaretz

"The freewheeling fluency of Harel's clarinet playing was certainly arresting."

The Sunday Times

Gilad Harel HK Début Mozart Clarinet Concerto

莫扎特單簧管協奏曲

莫扎特

阿比爾

《狄托的仁慈》序曲,K621 莫扎特

Hong Kong Sinfonietta 香港小交響樂團

A大調單簧管協奏曲, K622

《克萊茲默微笑》(世界首演)

為哈雷爾而寫的單簧管及室樂團傳統民謠隨想曲

德伏扎克 G大調第八交響曲,作品88

La Clemenza di Tito Overture, K621 Mozart

Clarinet Concerto in A, K622 **Mozart** Sergei Abir Klezmer Smile (world première)

Caprice on traditional tunes for clarinet & chamber

orchestra specially composed for Gilad Harel

Dvořák Symphony No 8 in G, Op 88

指揮 Conductor

"Enthusiastic and energetic."

The Telegraph

23.10.2021

單簧管 Clarinet 哈雷爾

Gilad Harel

(星期六 Sat) 7:30pm

香港大會堂音樂廳 HK City Hall Concert Hall \$420 \$280 \$160

尼志華 Jason Lai

(駐團藝術家 HKS Artist Associate 2009-2011)

- Principal Conductor, Yong Siew Toh Conservatory
- Principal Guest Conductor, Orchestra of the Swan
- Associate Conductor, Hong Kong Sinfonietta (2013-2014)
- Associate Conductor, Singapore Symphony Orchestra (2013-2018)

see the music. 2021/2022 Season 樂季 www.HKSL.org

香港小交響樂團由香港特別行政區政府資助 Hong Kong Sinfonietta is financially supported by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region

香港小交響樂團為香港大會堂場地伙伴 Hong Kong Sinfonietta is the Venue Partner of the Hong Kong City Hall



"Harel is a clarinettist with incredible presence, rich and deep sound and exploding playing." Haaretz

"What playing! What energy!"

莫扎特的單簧管協奏曲及歌劇《狄托的 仁慈》同是於1791年完成,這一年本 來是他作品豐收的一年,沒想到他在同 年年底便過世了。莫扎特為單簧管只寫 過一首協奏曲,但已在音樂史上佔據重 要的一席,其抒情優美,平易近人的調 子令人神往。首度來港演出的哈雷爾, 被譽為當今最出色的單簧管演奏家 之一,古典和現代曲目,以至猶太民樂 及cabaret,無一不精。他將聯同指揮 黎志華及香港小交響樂團演奏莫扎特這 不朽之作,以及作曲家阿比爾為他而寫 的猶太傳統民謠隨想曲《克萊茲默微笑》 的世界首演。

下半場黎志華將帶領樂團演奏德伏扎克 的第八交響曲,為作曲家180周年誕辰 致敬。

"Harel sung and sobbed by life, prayed and laughed in sky-high tones and in basses that gently caress the soul."

Tagblatt

單簧管 Clarinet

哈雷爾 Gilad Harel

- · An extraordinary and multifaceted virtuoso who excels in all the genres for clarinet: classical, contemporary, cabaret, Klezmer, jazz, etc
- Has performed with Geneva Chamber Orchestra, Geneva Camerata, Torino Philharmonic Orchestra, Jerusalem Symphony Orchestra, etc
- Regular collaborators include cabaret singer Ute Lemper, mandolin virtuoso Avi Avital, and he was the clarinettist of the renowned contemporary music group Meitar Ensemble for many years
- Has worked with leading composers such as Elliott Carter, Milton Babbitt, Salvatore Sciarrino and Tristan Murail

香港小交響樂團與飛躍演奏香港再度攜手邀請國際著名音樂家 來港獻演。哈雷爾將於10月20日舉行「單簧管狂想曲」獨奏會 及於10月23日與香港小交響樂團合作演出「莫扎特單簧管協奏 曲」節目。觀眾於城市售票網在同一交易中同時購買兩場音樂 會正價門票可享8折優惠。

Hong Kong Sinfonietta and Premiere Performances are delighted to continue their collaboration in bringing international artists to Hong Kong. This time, the featured artist is clarinettist Gilad Harel, who will be playing "A Clarinet Rhapsody" recital (20 Oct) as well as performing with Hong Kong Sinfonietta in the "Mozart Clarinet Concerto" concert (23 Oct). Enjoy 20% off when purchasing standard tickets to both the recital and the concert in the same transaction at URBTIX.

請注意: 折扣優惠不能同時使用

Note Discounts cannot be used in conjunction of other discounts

門票現已於城市售票網發售 Tickets NOW available at all URBTIX outlets

全日制學生、高齡人士、殘疾人士及其陪同人、綜合社會保障援助受惠人士可獲半價優惠 凡購買正價門票4張或以上,可獲9折優惠 | 適合6歲或以上觀眾

Half-price tickets available for full-time students, senior citizens, people with disabilities and the minder & Comprehensive Social Security Assistance recipients 10% discount for group booking of 4 or more standard tickets | For ages 6+

信用卡購票 Credit Card Booking: 2111 5999 | www.URBTIX.hk 門票查詢 Ticketing Enquiries: 3761 6661

節目查詢 Programme Enquiries: 2836 3336 | www.HKSL.org

流動應用程式 My URBTIX App



香港小交響樂團保留更改節目及表演者之權利 Hong Kong Sinfonietta reserves the right to change the programme and artists 媒體伙伴 Media Partner



